

גלויט ADE چالقيت GALVIT ADE

מזון משלים של ויטמינים - תמיסה מרוכזת למי שתייה
Concentrated vitamin supplement - solution for drinking water
غذاء مكمل من الفيتامينات - محلول مركز لمياه الشرب

האשטباب:

چالقيت ADE ملائم كمكمل غذائي ملائم لكل أنواع الطيور في كل جيل، يمكن استعماله في الدجاج، ديوک الحيش، النعام، طيور المائية وطيور أخرى. ملائم كذلك للخيول والحيوانات المجترة. لمنع وموازنة نفس الكالسيوم/الفوسفور في حالات رخاوة العظم أو هشاشة العظم. ينصح به في حالات التأخر في النمو ولتشجيع رد الفعل المناعي في مجموعات التكاثر، لتحسين التفقيس وحيوية الصيغان.

الجرعة:

الطيور: 0.5-1.0 مل لكل لتر ماء، في إعطاء متواصل لمدة 3-5 أيام أو حسب تعليمات الطبيب البيطري. المجترات والخيول: 2.5-5.0 مل للحيوان في اليوم، لمدة 3 أيام أو حسب تعليمات الطبيب البيطري. عجول، حمل، جدي والمهر: 3.0-6.0 مل للحيوان في اليوم لمدة 3 أيام أو حسب تعليمات الطبيب البيطري. ملاحظات: يجب خض القنبنة جيدا قبل الاستعمال. التخزين: يحفظ في مكان بارد، جاف ومحمي من الضوء، بعيدا عن متناول الأطفال. عبوة: 1 لتر.

منتج ومسوق حصري: بيوفاك م.ض، شارع هايلان 30، أور عكيفا، 3060000، إسرائيل، هاتف: 04-6266772

Indications: GALVIT ADE a nutritional supplement is suitable for all types of birds of any age. Can be used in chickens, turkeys, ostriches, waterfowl and other poultry.

Also indicated for horses and livestock.

To prevent and balance calcium/phosphorus deficiency in cases of rickets or osteoporosis. It is recommended in cases of growth retardation and to encourage the immune response in breeding flocks, to improve the hatching and vitality of the chicks.

Dosage: Poultry: 0.5-1.0 ml per liter of water, for 3-5 consecutive days, or according to the instructions of a veterinarian.

Composition per liter:		
Vitamin A	50,000,000	I.U
Vitamin D3	20,000,000	I.U
Vitamin E	20,000	I.U

Excipients: Sorbitol, Tween 80, Propylene glycol

Ruminants and horses: 2.5-5.0 ml per liter of water, for 3-5 consecutive days, or according to the instructions of a veterinarian.

Calves, lambs, goats, and foals: 3.0-6.0 ml per liter of water, for 3-5 consecutive days, or according to the instructions of a veterinarian.

Precautions: Shake the bottle well before use.

Storage: Store in a cool, dry place protected from light. Keep out of reach of children.

Packaging: 1L.

Exclusive manufacturer and distributor: BIOVAC Ltd. 30 Ha'llan St., Or-Akiva 3060000, Israel, Tel. 04-6266772



לשימוש וטרינרי בלבד
For veterinary use only
لاستعمال البيطري فقط

לא למאכל אדם
Not for human consumption
ليس للاستهلاك البشري

תעודת היתר מס' 320 מאגף הפיקוח על מזון לבעלי חיים
Permit certificate No. 320 From the Animal Feed Inspection division.
رقم الترخيص 320 من قسم التفقيش على طعام الحيوانات

0500530-01

LOT:

EXP:

